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Protokół z posiedzenia 

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 8 maja 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego odbyło się 8 maja 

2025 roku w Sali posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.   

 

Obecni na posiedzeniu: 

Daniel Imach 

Andrzej Janus 

Waldemar Nowak – przewodniczący  

Adam Pielka 

Paweł Spałek 

Krzysztof Winkler 

oraz  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Kierownik Referatu gospodarki komunalnej i mieszkaniowej – Beata Plaza 

Nieobecna: 

Klaudia Spałek 

 

Przewodniczący Komisji – Waldemar Nowak, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał wszystkich 

obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z protokołami rocznego przeglądu budowlanego urządzeń zabawowych i 

elementów małej architektury po przeprowadzonych przeglądach i ocenie stanu technicznego 

placów zabaw, boisk i obiektów sportowych na terenie gminy Krupski Młyn.  

2. Przedstawienie harmonogramu na 2025rok priorytetowych zadań do wykonania, po 

przeprowadzonym przeglądzie dróg gminnych oraz chodników po okresie zimowym oraz 

realizacji wniosków z objazdowego posiedzenia Komisji Terenowej, Porządku i 

Bezpieczeństwa Publicznego z 24 czerwca 2024 r. 

3. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy obecni mają uwagi do porządku. Nikt nie wniósł uwag do 

porządku.  

 

Ad. 1. 

Zapoznanie się z protokołami rocznego przeglądu budowlanego urządzeń zabawowych i 

elementów małej architektury po przeprowadzonych przeglądach i ocenie stanu technicznego 

placów zabaw, boisk i obiektów sportowych na terenie gminy Krupski Młyn.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza szczegółowo 

przedstawiła treść protokołów rocznego przeglądu budowlanego urządzeń zabawowych i elementów 

małej architektury po przeprowadzonych przeglądach i ocenie stanu technicznego placów zabaw, 

boisk i obiektów sportowych na terenie gminy Krupski Młyn oraz odpowiedziała na zadawane przez 

radnych pytania i wyjaśniała wątpliwości.  

Komisja, po przeprowadzonej dyskusji i wysłuchaniu wyjaśnień, wnioskowała, aby: 

- poprawić jakość mycia pojemników na odpady; 

- zakupić i przekazać worki na śmieci (Odmuchów – wędkarze i działalność gospodarcza); 

- naprawić urządzenia zabawowe na - Ziętku (ostre krawędzie na schodach) 

- wymienić podłoże – na placu zabaw ul. Leśmiana; 

- naprawić ogrodzenie przy placu zabaw ul. Leśmiana; 

- we wrześniu przedstawić członkom komisji terenowej informacje na temat realizacji wniosków z 

przeglądu technicznego placów zabaw i obiektów sportowych; 
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Ad. 2. 

Przedstawienie harmonogramu na 2025 rok priorytetowych zadań do wykonania, po 

przeprowadzonym przeglądzie dróg gminnych oraz chodników po okresie zimowym oraz 

realizacji wniosków z objazdowego posiedzenia Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa 

Publicznego z dnia 24 czerwca 2024 r. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza wraz z Sekretarzem Gminy 

- Danutą Pries przedstawiły radnym wykaz priorytetowych zadań do wykonania na terenie gminy, 

zostały one podzielone na zadania inwestycyjne i takie, które są zadaniami bieżącymi. Kierownik Plaza 

omówiła, których realizacja została rozpoczęta, a które jeszcze wymagają przygotowania technicznego 

i finansowego.  

Waldemar Nowak zapytał jaka jest wysokość funduszu sołeckiego na zadanie w Ziętku – modernizacja 

dróg i chodników. Beata Plaza odpowiedziała na zadane pytanie. 

Komisja wnioskowała o: 

- interwencję dot. odnowienia przejścia dla pieszych ul. Lubliniecka k/SPZOZ-u; 

- przeprowadzenie remontu terenu między DINO a Urzędem Gminy – sfinansowanie ze środków 

zewnętrznych. 

 

Ad. 3.  

Sprawy bieżące.  

1. Beata Plaza przedstawiła obecnym informację na temat planowanego wyglądu i lokalizacji 

kolumbarium planowanego na terenie cmentarza komunalnego. Komisje po wysłuchaniu i 

przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację.  

2. Komisja wnioskowała, aby: 

a) wyjaśnić status mieszkania chronionego; 

b) wymienić zniszczony pojemnik na bio – ul. Leśmiana; 

c) poprawić jakość odbioru tekstyliów z terenu gminy; 

d) wyposażyć w pokrywę pojemnik na odpady z tworzyw sztucznych – ul. Leśmiana; 

e) wymienić uszkodzony pojemnik na odpady zmieszane – ul. Kasprowicza; 

f) wymienić uszkodzony pojemnik na odpady zmieszane ul. Prusa k/bloków nr 1, 2. 

g) zaprosić na posiedzenie komisji terenowej, dzielnicowego, który ma przedstawić 

sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa w gminie od stycznia do maja br.; 

h) pomalować przejścia dla pieszych i pasy na drogach gminnych i powiatowych  

i) pomalować na ul. Leśnej w Potępie przejście dla pieszych oraz pomalować linie wyjazdowe 

z ul. Leśnej na ul Tarnogórską w Potępie a także linie wyjazdowe z ul. Piecucha na ul. 

Tarnogórską w stronę Krupskiego Młyna i w stronę Tarnowskich Gór oraz pasy przy Zespole 

Szklono Przedszkolnym w Potępie oraz pozostałe pasy dla pieszych w Potępie.  

j) prośba o pisemną informację Urzędu Gminy dla Sołtysa Sołectwa Potępa jakie działania 

podjął Urząd w celu wykonania przejścia dla pieszy przy stawkach w Potępie na ul. 

Tarnogórskiej. Był to wniosek ustny przed komisją Sołtys z Potępy do Przewodniczącego 

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 16.00. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Daniel Imach ………………… Paweł Spałek ………………..Andrzej Janus ………………..  

 

 

Waldemar Nowak ……………… Adam Pielka………………..Krzysztof Winkler ……………. 

 

 

Prot. K. Michałek  


